



**تعميم رقم (18) لسنة 2024 بشأن:
الالتزام بدليل الإعلانات الخارجية الجديد
Circular No. (18) of Year 2024 Regarding:
Implement New Outdoor Advertising Guide**

Issue Date: 13/08/2024

صدر بتاريخ: 2024/08/13

To: All Business Units/ Customers/ Consultants

إلى: جميع المطورين / المتعاملين / الاستشاريين

Dear Customers,

متعاملينا الأعزاء،

According to this circular and referring to Decree No. 6 of 2020 regarding the regulation of advertisements in the Emirate of Dubai, the Department of Planning and Development – Trakhees, Announces the implementation of the update of the Advertising Manual.

بموجب هذا التعميم وتماشياً مع المرسوم رقم (6) لسنة 2020 بشأن تنظيم الإعلانات في إمارة دبي، تعلن دائرة التخطيط والتطوير- تراخيص عن إصدار الدليل الفني المحدث والخاص بالإعلانات الخارجية في إمارة دبي.

Accordingly, All concerned parties whose projects are located in the special development zones and free zones affiliated with the Corporation must comply with the contents of the updated Advertising Manual for all advertisements currently implemented and approved by Department of Planning & Development – Trakhees.

وعليه، يجب على كافة المعنيين الواقعة مشاريعهم ضمن مناطق التطوير الخاصة والمناطق الحرة التابعة للمؤسسة الالتزام بما جاء به الدليل على كافة الإعلانات المنفذة والمعتمدة من قبل دائرة التخطيط والتطوير- تراخيص.

In addition, Modify the placement of infringing Advertisements in accordance with the updated Advertising Manual and obtain the required approval from the concerned department.

كما أننا نؤكد على ضرورة تعديل أوضاع الإعلانات المخالفة بما يتوافق مع الدليل المشار إليه أعلاه والحصول على الموافقة اللازمة من قبل الإدارة المعنية بالمؤسسة.

Manual can be obtained from the following link:

يرجى الاطلاع على الدليل من خلال الرابط التالي:

[RTA Out of Home Advertising Manual](#)

[RTA Out of Home Advertising Manual](#)

This circular is effective as of the date of its issuance.

يُعمل بهذا التعميم اعتباراً من تاريخ إصداره.

We appreciate your constant cooperation with us and your efforts to serve the public interest and optimize the use of resources and infrastructure in the Dubai Emirate.

نقدر تعاونكم الدائم معنا ونثمن جهودكم لخدمة المصلحة العامة والاستغلال الأمثل للموارد والبنية التحتية بإمارة دبي.

For any related queries and support, you may contact:

Email: info@pcfc.ae

Contact Centre: 800990

Civil Engineering Department

Dept. of Planning & Development – Trakhees

Ports, Customs and Free Zone Corporation



للدعم والاستفسارات عن الأمر، يمكنكم التواصل:

البريد الإلكتروني: info@pcfc.ae

مركز الاتصال: 800990

إدارة الهندسة المدنية

دائرة التخطيط والتطوير- تراخيص

مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة